



珍珠假期(馬)旅遊有限公司 www.pearlholiday.com

PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.

Kajang (HQ) KPL/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868
Email: enquiry.hq@pearlholiday.com

Kuala Lumpur (Branch) KPL/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,
Fraser Business Park, Off Jln Yew,
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758
Email: enquiry.kl@pearlholiday.com

Puchong (Branch) KPL/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122
Email: enquiry.pc@pearlholiday.com



MEDAN

TOUR CODE : 04MED

Travelling Validity: 01/04/18- 31/03/19

PRIVATE 独立成团

4D3N WONDERFUL MEDAN (GA) MIN 2 TO GO

Day 1 ARRIVAL MEDAN / TEBING TINGGI / PARAPAT (L/D)

Arrival at Medan Airport, transfer to local restaurant for lunch. Continue journey to Parapat, then drive along the beautiful road which offers the endless view of rubber, palm oil, cocoa plantations and paddy fields. Stop at **Pematang Siantar** to buy some local snacks: ting, teng, kerupuk etc. Arrival in Parapat, check-in hotel and dinner in Parapat. Evening walk and shopping in Parapat. Overnight at Samosir Island.

Day 2 PARAPAT / SAMOSIR ISLAND / BRASTAGI (B/L/D)

After breakfast, Samosir Island tour by boat : visit **Tomok Kampung** to see the Batak King's tombs (Raja Sidabutar) and **Ambarita Kampung** to see the traditional Batak village with the stone court and the execution place (Raja Sialagan) (only for group min. 10 people). After lunch in Parapat, proceed to Brastagi, a mountain resort with its refreshing weather and magnificent scenery which has an abundance of flowers, vegetables and fruits. Visit Simarjarunjung the highest point by Lake Toba, the ancient **King's Palace of Batak Simalungun** (Rumah Bolon) and **Sipiso-Piso waterfall**. Check-in hotel and dinner in Brastagi. Overnight at Brastagi.

DAY 3 BRASTAGI – MEDAN (B/L/D)

Morning, visit **Gundaling Hill** to see the two active volcanoes in Brastagi: Mt. Sibayak (2.172m), Mt. Sinabung (2.417m) and **Pasar Buah** (Fruit Market). Proceed 2-hour journey to Medan. After lunch, shop & city tour: visit **Istana Maimoon** (Sultan Palace), **Mesjid Raya** (Grand Mosque), **Batik House**, **Pusat Handbroidery / Sulam / Telekung**, **Medan Mall** (Sun Plaza), **Chinese Temple cemara asri**, **Indian Temple Balazi**, **Gereja Velankani**. Dinner and check-in hotel in Medan.

DAY 4 MEDAN – AIRPORT (B)

After breakfast, free program until transfer to Medan Airport. Fly home with a beautiful memory from Indonesia!

4天3晚 棉兰之旅 (地接) 2人成团

第一天 抵达 棉兰 / 巴拉拔 (午/晚)

抵达棉兰机场后, 由专业导游接机前往享用午餐。续往巴拉拔, 途中可见一望无际的的油棕园、橡胶园和可可园。途中在**先达镇**短暂逗留, 品嚐當地極具盛名的花生甜品以及土產。晚餐后, 入住巴拉拔酒店。

第二天 巴拉拔 / 沙摩西岛 / 达伯拉斯塔基 (早/午/晚)

早餐后, 乘船约45 分钟前往多巴湖的沙摩西岛参观**多莫村**, 参观西拉武达国王之陵墓。继往原住民安峇里達鄉村, 在此可見到馬達土族長老會議場所的石椅及保佑著國王的石棺, 安巴里達國王的長屋及用於族長會議的石椅、行刑用的石桌(至少10 个人)。午餐后, 前往伯拉斯塔基。停留在優美的**絲比索瀑布**和**西马仑根王长屋**。晚餐于巴拉巴特, 餐后, 入住**达伯拉斯塔基**酒店。

第三天 伯拉斯塔基 / 棉兰 (早/午/晚)

早餐后, 到**昆达岭**, 遠眺形勢壯麗的**席巴雅克**和**席纳彭火山**。续往**水果市場**, 琳琅满目的熱帶水果, 如山竹、紅毛丹、蛇皮果, 您可自由選購一些物美價廉的各式熱帶水果品嚐一番。约2小时车程返回棉兰。抵达棉兰后, 参观**麦梦皇宫**、**大清真寺**、**蜡染屋**、**刺绣中心**、**棉兰广场**、**华人寺庙**、**印度寺庙**、**Velankani教堂**。留宿棉兰。

第四天 棉兰 / 吉隆坡 (早)

早餐后, 自由活动直至搭乘返航班机返回家园。



珍珠假期(馬)旅遊有限公司 www.pearlholiday.com

PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.

Kajang (HQ) KPL/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868
Email: enquiry.hq@pearlholiday.com

Kuala Lumpur (Branch) KPL/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,
Fraser Business Park, Off Jln Yew,
55100 K.Lumpur.




Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758
Email: enquiry.kl@pearlholiday.com

Puchong (Branch) KPL/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122
Email: enquiry.pc@pearlholiday.com



HOTEL CATEGORY (or similar class) Strongly Recommend 		4D3N WONDERFUL MEDAN Adult (RM/PAX)			Tipping (RM/ PAX)	SGL SUPP (RM/PAX)
		2 - 3 Pax	4 - 7 Pax	8 & Above Pax		
Budget	Parapat- Silintong or similar Brastagi-Grand Orri or similar Medan-J Hotel/Grand Darusalam or similar	909	749	689	45	269
Tourist	Parapat-Toledo 1 or similar Brastagi-Sinabung/Rudang or similar  Medan-Garuda Plaza or similar	939	779	719		309
Deluxe	Parapat-Niagara/Atsari or similar Brastagi-Mikie/Grand Mutiara or similar  Medan-Emerald Garden/Sakha Premier or similar	1069	909	839		419

BLOCK OUT DATE:

17, 22 AUG 2018, 11 SEP 2018, 19-21 NOV 2018, 20 DEC 2018 - 05 JAN 2019, 01-10 FEB 2019, 06-09 MAR 2019

<p><u>The above tour package inclusive of :</u></p> <ul style="list-style-type: none"> * 01 night stay at SAMOSIR ISLAND * 01 night stay at BRASTAGI * 01 night stay at MEDAN *Meals : As per itinerary above (provide non-halal or vegetarian meal) *English or Malay speaking guide *All entrance fee as stated in itinerary 	<p><u>以上配套包括 :</u></p> <ul style="list-style-type: none"> * 01晚住宿于沙摩西岛指定酒店 * 01晚住宿于达伯拉斯塔基指定酒店 * 01晚住宿于棉兰指定酒店 * 膳食:如以上行程所述 (提供非清真或素食餐点) * 英文或马来文导游服务 * 以上行程所述之入门票
<p><u>The above tour packages exclusive of :-</u></p> <ul style="list-style-type: none"> X Return air ticket and airport tax X Travel insurance—RM41/Pax (strongly recommend) X Personal expenses X Tour guide tipping -RM45/pax (Collect by travel agency) 	<p><u>以上配套不包括:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> X 机票与机场税等 X 旅游保险 RM41/每人 (强力建议) X 私人消费 X 导游小费—RM45/人(由旅行社代收)

Remarks :

1. Above rate valid for **Malaysian Market.**
2. Double bed room are subject to hotel availability upon check-in.
3. Child (2 - 9 years old) WITH EXTRA BED charge 90% of adult fare.
4. Child (2 - 9 years old) WITHOUT EXTRA BED charge 70% of adult fare.
5. Infant below 24-month is free of charge (**Attached passport copy**)
6. Tour fare/itinerary is subject to change without prior notice.